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Meerjarig perspectief en begroting 2025 bondsdeel 
 
Meerjarig perspectief 
De begroting 2025 zal (net zoals 2024) een negatief saldo laten zien. De dekking van dit negatief saldo 
wordt gevonden in het aanspreken van de reserves. Omdat in de afgelopen jaren de reserves, mede 
door de flinke stijging van het aantal aspirant-leden, is gegroeid acht het bondsbestuur het verantwoord 
dat in 2025 onze reserves worden aangesproken. Hierdoor kan de contributieverhoging in 2025 
bescheiden blijven. We werken daarmee toe naar een afgewogen reserve om toekomstige investeringen 
en mogelijke organisatorische risico’s voldoende, maar niet overvloedig, te kunnen dekken.    
 
Inkomsten 2025 
De inkomsten van de bond bestaan grotendeels uit de jaarlijkse contributie van leden en aspirant-
leden. Daarbij is de hoogte van de contributie voor aspirant-leden 50% van de contributie van leden. 
Het aantal leden is ieder jaar min of meer gelijk (namelijk het aantal van iets minder dan 6.000 tuinen). 
In de begroting 2025 gaan we uit van 7.000 aspirant-leden. 
 
Hoogte jaarlijkse contributie t.b.v. bondsdeel 2025 
Het bondsbestuur stelt voor om de jaarcontributie met 2,5% te verhogen. De contributie voor leden 
wordt daarmee € 85,50; die van aspiranten € 42,75 (50% van de contributie van de leden). 
 
Uitgaven 2025 
Aan de uitgavenkant gaan we uit van een gelijkblijvend aantal fte voor vaste medewerkers. Personele 
inzet bij (tijdelijke) projecten wordt apart begroot. In 2025 betreft dit de personeelskosten t.b.v. het 
project Herziening Statuten en Reglementen en de kosten voor personele inzet ter ondersteuning van 
De Groene Kernparken bij de dreigende opheffing. 
 
Een grote uitgavenpost (ruim 150.000 euro) betreft de contributie aan de landelijke vereniging van 
volkstuinen, de AVVN. In het bedrag dat de leden en aspirant-leden aan de bond betalen zit een bedrag 
dat bestemd is en doorgestort wordt aan de AVVN. Het bondsbestuur heeft al eerder aangegeven aan 
de AVVN dat we dit, in vergelijking met de diensten waar wij gebruik van maken, een erg hoog bedrag 
vinden. De AVVN is bezig met een veranderingstraject. Samen met bestuurders van volkstuinclusters 
uit andere regio’s en met inbreng van de BvV is in 2024 gewerkt aan de transitie naar een AVVN nieuwe 
stijl.  
 
Laatste nieuws:  Inmiddels  is bekend dat op 30 november a.s. de AVVN een bijzondere 
ledenvergadering houdt met daarbij een voorstel voor de toekomst. Op de bondsvergadering van 7 
december a.s. zal hier meer over bekend zijn. 
 

 


